
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 11. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 18
Vil ministeren kommentere artiklen ”Altandirektør: Sagsbehandlingstid æder 120 millioner 
af toplinjen”, bragt på www.licitationen.dk den 6. oktober 2021, og i forbindelse hermed 
forholde sig til de meget lange sagsbehandlingstider for godkendelse af projekter, f.eks. 
altanprojekter, samt at det nu står klart, at den langsommelige sagsbehandling koster 
jobs og ordrer, hvilket naturligvis er helt og aldeles uacceptabelt, og vil ministeren ligele-
des redegøre for, hvilke initiativer ministeren vil tage i sagen med henblik på effektivt at få 
nedbragt sagsbehandlingstiden og redde jobs og ordrer i erhvervet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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